
VZ Westerkwartier – Frantina Kiekebeld.  
 
Er is veel commotie ontstaan door deze maatregel. VZ heeft met veel mensen gesproken en is ook 
naar diverse bijeenkomsten geweest.  
Hierdoor komen wij tot de volgende opmerkingen: 

1. Het was voor veel betrokken mensen een grote schok om zo plotseling geconfronteerd te 
worden met deze plannen van de gemeente door middel van een zakelijke brief die helaas bij 
sommige mensen niet, of later, bezorgd is.  
Hierdoor is veel boosheid en angst ontstaan, omdat mensen zich overvallen voelen en bang 
zijn om hun mooie woonplek kwijt te raken. VZ heeft begrip voor deze emoties. 

2. VZ begrijpt de beweegredenen van de gemeente om zonder vooraankondiging deze stap te 
nemen en vindt het ook positief dat er heel snel na deze aankondiging een aantal avonden 
zijn georganiseerd, zodat mensen in gesprek konden gaan en vragen stellen. Helaas hebben 
deze avonden er niet in kunnen slagen om alle angst en boosheid weg te nemen.  

3. VZ vindt het goed om te horen, maar zal daar ook scherp op toezien, dat de betrokken 
bewoners, zowel in Tolbert als in Zuidhorn, actief zullen worden meegenomen bij elke stap 
van de nog te ontwikkelen voorstellen en plannen. Op die manier kan er rekening worden 
gehouden met hun wensen en gedachten.  

4. VZ roept de betrokkenen dan ook op om te proberen hun boosheid en angst om te zetten in 
daadkracht en om gezamenlijk actief met de gemeente in gesprek te gaan. Er is nu eenmaal 
veel vraag naar woningen, juist ook vanuit onze gemeente voor onze jeugd en ouderen. 
Hierbij zijn de gebieden in Tolbert en Zuidhorn heel belangrijk om aan deze ingewikkelde 
opgave te kunnen voldoen.  

5. Als wij de door de gemeente opgestelde nota ‘ zienswijzen Tolbertervaart’ goed hebben 
gelezen, word daar uitgelegd dat de WVG niet bedoeld is om woningen te gaan onteigenen. 
Sterker nog, in principe blijven bestaande woningen staan.  

6. Daarom gaat VZ akkoord met de raadsvoorstellen zoals deze er nu liggen en kan dit stuk wat 
ons betreft door als hamerstuk naar de raadsvergadering op 13 december. Met nogmaals de 
oproep om met elkaar in gesprek te blijven over elke volgende stap in het proces.  

 
 


